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Testületi ülés szeptember 21 . 

Az őszi ülést bizottsági ülés előzte meg, ahol a 
bizottsági tagok előterjesztésre javasolták a 
következőkben leírtakat. Első napirendi pont a 
szociális célú tűzifa juttatásáról szóló rendelet 
megalkotása lett volna, de az esemény időpontjában 
még nem volt ismeretes, hogy mekkora mennyiséget 
nyerünk, ezért a döntés elnapolásra kerult. 
Következő napirendben a testület az önkormányzat 
2021. évi költségvetési 
rendeletének 
módosítását tárgyalta. A 
módosításra az év 
közben nem tervezett 
bevételek (pályázatokon 
nyert összegek, 
értékesítésből származó 
bevételek), illetve nem 
tervezett kiadások 
(pályázati önerők, 

pályázati 
tervdokumentációk, 
eszközbeszerzések) 
miatt volt szükség. 
Harmadik napirendi 
pontban az 
önkormányzat 2021. évi 
közbeszerzési tervének 
előterjesztését tárgyalta 
a grémium. A 
közbeszerzési tervet az 
építendő bölcsőde 

dokumentációjához kell 
becsatolnunk. 
Egyebek napirendi pontban az alábbiakról volt szó: 
-Szabó István alpolgármester beszámolt a sertéstelep 
szaghatásának megszüntetése ügyében történt 
intézkedéseiről , az ügyben illetékes járási hivataloknál 
tett megbeszéléseiről. Jelen fórumon is szeretnénk 
köszönetet mondani erőfeszítéseiért. A kialakult 
helyzetről bővebben október 19-én, a 16.30-kor 
kezdődő, fülöpjakabi Könyvtárban tartandó 
Közmeghallgatással egybekötött Falugyűlésen lesz 
szó. 
-A testület jóváhagyta, hogy helyrajzilag megosszuk 
az épülő Inkubátorház melletti ipari területeinket, a 
könnyebb értékesítés céljából. 

-A telkek értékesítése kapcsán a testülettől 

felhatalmazást kaptam, hogy megyei, illetve országos 
médiában is meghirdessük az eladásokat. 
-Korábban már hírt adtunk arról, hogy Fülöpjakab is 
becsatlakozott Kunszálláshoz és Jakabszálláshoz a 
szennyvízelvezetési probléma megoldása ügyében. 
Ennek első lépése az agglomerációhoz kapcsolódva a 
lehatárolási dokumentáció elkészítése, amely közel 
egymillió forintba kerult a településnek, s melynek 
kifizetését támogatta a testület. 
-Sok éves terv, hogy településünknek legyen egy 

korszerű épülete, ahol akkora 
rendezvényeket lehet 
megtartani, melyek eddig 
csak a tornateremben fértek 
el. Most felcsillant a remény, 
ezért a képviselők 

egyetértésével elkészíttetjük a 
rendezvényház pályázat 
beadásához szükséges 
terveket. Az épületet a 
meglévő Teleház mellé 
tervezzük. 
-Döntés született arról, hogy 
ebben az évben kitüntető 

díjakat adományozunk. 
Sajnos tavaly erre nem 
kerulhetett sor a járvány 
miatt. Korábbi 

rendeletmódosításunk 
eredményeként három díjra 
várunk javaslatokat az 
önkormányzat FB-oldaláról 
letölthető, vagy a hivatalban 
átvehető javaslati adatlapon. 

1. „Fülöpjakab Község Díszpolgára" (Helyi lakosra 
várunk javaslatot, aki bizonyítottan sokat tett 
Fülöpjakabért.) 
2. „Fülöpjakabért" (Nem feltétlenül helyi lakosra, 
vagy szervezetre várunk javaslatot, aki, vagy amely 
kiemelkedő módon szolgálta a települést.) 
3. „Fülöpjakabért emlékérem" (Helyi lakosra 
várunk javaslatot, aki vagy szakmai munkájával, 
vagy közösségi munkájával járult hozzá 
településünk jobbá tételéhez. Az éremből évente 
több is kerülhet kiosztásra) 

Bodor Sándor polgármester 

, . 



~agyboldogasszony plébánia 

Mária szent havában 

Október 2-án a Szent György Népfőiskola 

megnyitotta a 2021/22-es tanévet a Lakiteleki 
Népfőiskolán. A tanévnyitó szentmise a Szent 
István kápolnában volt, majd a Szécsényi Ház 
dísztermében Bella Rózsa grafikus tanár Szent 
József, aki elfogadta Isten akaratát címmel előadást 
tartott a hallgatóknak. Majd ezt követően Csáki 
Anita, a Lakiteleki Hungarikum programszervezője 
bemutatta az objektumot, melynek keretén belül 
részt vettünk a Borkatedrális megáldásán. Itt 
lehetőség nyílt a különféle borászok borait 
megkóstolni, és kenyérlángossal is megvendégeltek 
bennünket. 

Ez a hónap sok szépet is rejteget még az 
Egyházközség számára, hiszen október 9-én 
zarándoklatra indulunk Máriapócsra, és kis 
kirándulást is teszünk a Szépasszony völgyében 
Magyarok Nagyasszony ünnepe alkalmából. Hiszen a 
rózsafüzér hónapjában vagyunk, így illik, hogy 
köszöntsük égi Édesanyánkat. Szent István király 
országát Szűz Mária pártfogásába ajánlotta 1038-ban, 
amit Hartwick püspök is lejegyez írásában. Az 
ünnepet 1896. július 28-án XIII. Leó pápa 
engedélyezte Vaszary Kolos bíboros kérésére, 
október második vasárnapjára. Szent X. Piusz pápa 
1910-ben helyezte október 8-ára. 

Nekünk, magyaroknak Mária régi nagy Pátrónánk, 
mert anyai szívvel gondunkat viseli, és Magyarország 
mind a mai napi élő ország, mert nem tűnt el a 
történelem viharaiban. István király tudta kinek és kire 
bízza országát. Jól döntött, mi ezért hálával tartozunk. 
Ezért is zarándokolunk Mária kegyhelyekre, hogy 
megcsodáljuk Szűz Máriát. Egyszerűségében lett 
naggyá, amikor kimondta az Úr angyalának a 
legszentebb szavakat: „Íme az Úr szolgáló leánya, 
legyen nekem a te igéd szerint." Ezzel az Ö imájával 
köszöntjük mi is számtalanszor Magyarok 
Nagyasszonyát, hogy járjon közben értünk Szent 
Fiánál. 

Dr. Juhos Imre plébános 

Óvodai hírek 

Szeptember l-én megnyitotta kapuit az óvoda. 
Gyermekeink egy nagyon szépen kimeszelt, 
kitakarított óvodába érkezhettek meg. Sajnos már az 
első napokban is történtek megbetegedések, amelyek 
a mai napig tartanak. A felsőlégúti megbetegedés 
makacs köhögéssel, lázzal is járt, de nem került el 
bennünket a hányás-hasmenéses járvány sem. Így az 
új gyermekek mindjárt hiányzással kezdték el az 
óvodát. Volt olyan kisgyermek, aki épphogy 
beszokott, megbetegedett, és nála kezdődhet újra a 
beszoktatási időszak. 

Szeptember 7-én megtartottuk a szokásos szülői 
értekezletünket, amelyen az év eleji aktualitásokról, 
óvodai szokásokról esett szó. Október 15-én pedig az 
SZK-vezetők ültek össze és véleményezték az óvodai 
munkatervet, valamint összeállították a szülők 

közösségi a munkatervét. 
Közben beindult az óvodai élet. Elkezdődtek a 
foglalkozások, a fejlesztések. Tóth Erika logopédus 
néni pedig rendre méri fel a gyermekek képességeit, 
hogy kinek kell majd logopédiára járnia. A hittan 
foglalkozások is elkezdődtek Krisztina nénivel a 
nagycsoportosok számára. 
Az idei évben nagy örömünkre ismét át tudnak járni a 
nagycsoportosok az iskolai tornaterembe tornázni . 
Nagy segítség ez nekünk és köszönjük az Igazgató Úr 
segítőkészségét! 

Október 2-án a Falvak éjszakája program keretein 
belül került sor a bölcsőde alapkövének letételére. 
Ezen az ünnepségen óvodásaink is szerepeltek. 
Köszönjük szépen Bódi Bence és Bódi Milán, Sárkány 
Dominik, Gedai Léna, Bíró Elena, Lacházi Luca, 
Rajnai Boglárka, Tóth Szeléna, Horváth Petra, Zellei 
Zselyke és Varga Léna szüleinek, hogy behozták a 
gyermekeket erre a programra! Köszönjük Csilla és 
Ildikó óvónéniknek a gyermekek felkészítését! 

Vannak még önzetlen emberek! 
Juhász Attila szokta nekünk a kapunyitó bilétákat 
programozni, rendelni. Most is kértem őt, hogy 
segítsen. Meg is hozta azokat, és amikor azt 
kérdeztem, hogy mivel tartozom, a válasz az volt, 
majd meglesz! Kürtösi Zoltán és felesége Renáta 
a gyermekük beszoktatásakor látták, hogy nincs 
markológép a homokozóban, két nap múlva két 
nagy zsák játékkal érkeztek, markolóval, 
teherautókkal megrakva a zsákokat. Az óvoda 
kéménye megsérült az átépítés során. A gázszerelő 
Lassú Róbert maga keresett nekünk szakembert, 
aki meg is érkezett és megvette az anyagot, másnap 
több órai munkával meg is csinálta. Amikor 
mondtam neki, hogy hova küldje a számlát, a válasz 
az volt, hogy kisebb javításokért nem kér pénzt az 
óvodától. Köszönjük Győri Gyula! 

Nagy Erika óvodavezető 

•. 



Meghívó! 
Szeretettel meghívjuk Önöket 202 f. 
ol<tóber 23-án este 19 órai l<ezdettel 

tartandó óvodás bálunkra! 
Jegyei< elővételben ol<tóber 5-től az 

óvodában kaphatól<! 

, 
SuliUjság - Diák újságírók hírei 

Környezetbarát játékok 
Tasiné Forgó Edit tanító néni ötletei alapján 
készítettük el az új parkunkat. 
Minden játék kerékgumiból készült az újrahasznosítás 
igényeinek megfelelve, mivel a gumik már 
elhasználódott darabok voltak. Rengeteg új mászóka, 
zebra, kukac, mini kávéház, kocsi és még két tank is 
készült. Ezeknek az elkészítésében a gyerekek és több 
felnőtt is segített a faluból. Volt, aki festett, ásott és 
épített. A gumik virágtartóként is funkcionálnak, hogy 
díszítsék a parkot. 
A gyerekek nagyon szeretik az új játszóteret! 

Bene Ivett és Horváth Bíborka 7. osztály 

A fülöpjakabi birkózó bajnok 
A 12 éves Tapodi Norbert birkózónk területi bajnok 
lett az Orosházán megrendezett Diákolimpián. 250 
ember zsúfolódott be megnézni a félprofi birkózókat. 
11 versenyző lépett pályára, és kieséses rendszerben a 
bajnokunk egyet nyert és kettőt vesztett. Amint mi is 
tudjuk, ilyen jó helyezést nem lehet csak úgy elérni, 
hisz a mi birkózónk is öt éve edz, minden héten 4 
edzése van, de olyan elszánt, hogy otthon is gyakorol. 
A szülei, a csoporttársai, és az edzője is egyaránt 
támogatják, hogy minél jobb eredményeket érjen el. 
Annak ellenére, hogy milyen jó helyen végzett, azt 
mondta, tanul a hibáiból és még jobb lesz. 
Versenyzőnk zárásként azt mondta a SuliÚjságnak, 
hogy nagyon jó érzés kiállni annyi ember elé. 

Gebri Zsolt Pál 8. osztály 

A kiskunfélegyházi péntek délután 
2021. szeptember 17-én, péntek délután a fülöpjakabi 7. 
osztály ellátogatott a kiskunfélegyházi 
börtönmúzeumba. Ott 2 csapatra osztódtunk, pirosokra 
és kékekre, aztán megkezdődött a fejtörés. Voltak 
szintek és minden szint megoldása a következő szint 
elkezdéséhez volt szükséges. Én a piros csapat tagjaként 
el tudom mondani, hogy némelyik feladat igen 
gondolkodtató volt. Nagyon sok történelmi eseményhez 
vagy személyhez kapcsolódott, amit mindig az adott 
szobában lévő kiállításból, vagy írásból tudtunk 
kikeresni. A személyes kedvencem az a feladat volt, 
amelyikben egy UV lámpa segítségével egy cellában a 
falon lévő írást kellett keresni! Ami még külön nagyon 
tetszett, hogy ha elakadtunk, akkor egy kis „voki toki" 
segítségével tudtunk segítséget kémi, amit a feladatok 
elkezdése előtt megkaptunk. Minden egyes alkalommal, 

mikor megoldottunk egy rejtvényt, volt egy kis 
szövegrész, ami bűnmegelőzéssel kapcsolatos volt. Így 
a feladat végére nagyon sok mindent megtudtunk, hogy 
mit szabad, és mit nem szabad csinálnunk annak 
érdekében, hogy megelőzzük a bűnt. Mikor az utolsó 
feladatot kék és piros csapat közösen megoldotta, utána 
átmentünk a megújult zeneiskolába, aminek 
pincehelyisége szuperül fel lett újítva. Ott közösen 
megettük a rendelt pizzánkat. Mikor már mindenki 
jóllakott, betekintést nyerhettünk, hogy folynak a 
zeneórák. Miután ez mind megvolt haza buszoztunk 
Fülöpjakabra. Én nagyon jól éreztem magam és sok-sok 
új élménnyel gazdagodtam. 

Ádám Nelli 7.osztály 

1 Fülöpke A Gyermekekért alapítvány J 

Alapítványunk a következő pályázati felhívást teszi 
közzé: 

Október 23-i diák szavalóverseny: \1 

hagyományos versmondó verseny a 3-8. 
évfolyam számára. 

Helye: Fülöpjakabi Könyvtár. Ideje: 2021. október 
22. 16 óra 
Program: 
16.00 Diák szavalóverseny 
18.00 Ünnepi megemlékezés a Könyvtár előtt 
18.20 Fáklyás felvonulás a falu utcáin 
Kérem a civil szervezetek képviselőit, hogy az 
ünnepségen helyezzék el az emlékezés koszorúit. 

FELHÍVÁS! 

2021. október 19-én 16.30 órai kezdettel tartjuk 
Közmeghallgatással egybekötött 
Falugyűlésünket a Könyvtárban! 

Elektronikai hulladékgyűjtés! 
A tavalyi gyakorlatnak megfelelően ebben az 
évben is lesz lehetőség az e tárgyú hulladékok 
beszállítására a Közösségi ház udvarába 2021. 

november 4. és 11. között munkaidőben. 

Falvak éjszakája 2021. 

Október elsején tizenhat facsemete került elültetésre a 
Gyenes-hegyi út szélén, a 2020-ban születettek 
tiszteletére. Az emlékfa előtti névtábla híven őrzi a 
neveket: Lantos Boglárka, Molnár Levente, Áron 
Panka, Mikó Emília, Buzder-Lantos Zoltán Nimród, 
Törteli Etelka Eszter, Bakró Boglárka, Kozma Réka, 
Németh Léna, Görög Johanna, Pipicz Boróka, Kertész 
Dániel, Szabó István, Szabó Gyula, Lakatos Zsófia, 
Uzsák Boróka. Hosszú, küzdelem mentes, boldog életet 
kívánunk! 

A szüreti felvonulás szombat délelőtt tíz órakor indult a 
Szabadidőparkból. Húsz fogat és négy hátaslovas 



alkotta a menetet. Besze Laci és Németh Erika 
közbenjárására Jakabszállásról, Bugacról, 
Városföldről és Kunszállásról érkeztek a lovasok, s a 
lovaskocsik. 

EMBERI. ERŐFORRÁSOK 
MINISZTÉRIUMA 

Az István király utcáról fordult a menet a Mátyás 
király utcába, ahol a Szomszédok - Baráth Laciék, 
Pipicz Csabáék, Harmath Feriék, Varga Laciék, Judik 
Edit, Tóth Andrásék- láttak vendégül. Tovább 
indultunk a Gyenes-hegyi úton át a Virág utcába, ahol 
Csenki Csaba és Juhász Évi stoppolta le a 
felvonulókat. Míg a csapat jóvoltukból evett-ivott, 
addig Csáki Paliék húzták a nótákat az Oroszi Tibi 
által vezetett járművön. 
Következő megálló a Napsugár utcában volt, Kádár 
Norbiék előtt. Itt szintén terülj-asztalkám várta a 
csoportot, házi kecskesajt kóstolóval spékelve. 
A helyszínen átadási ünnepségekre is sor került. 
Elkészült a Napsugár utca útburkolatának felújítása, 
amelyre a Belügyminisztériumtól nyertünk pénzt. A 
projekt költsége 14.500.000,- forint volt, ebből 

önkormányzati önerő 2.175.000,- forint. Az önerőhöz 
gyűjtést rendeztünk az utcabeliektől: kb. 400.000,
forint jött össze, amit nagyon köszönünk minden 
támogatónak! 
Pályáztunk a Magyar Falu programban is kommunális 
eszköz beszerzésre, és az elnyert összegből 
vásároltunk egy Belarusz MTZ 820 típusú traktort, 
amely 8.000.000,- forintba került. Itt minimális 
önerőre volt csak szükség. Átadáskor segítségemre 
volt Besze Barbi, Besze Bogi, Szécsényi Zoli, 
valamint Heródekné Szász Ágota jegyzőasszony, és 
Kádár Norbert, az utca képviseletében. 
A felvonulás további útvonala: Radnóti utca, Tavasz 
utca, Templom utca, Alkotmány utca. Az útvonal 
biztosításában végig segítségünkre volt Békési Zsolt 
KMB-s, valamint Nemes Gabiék kunszállási, Gulyás 
Laci, Csík Zoli, László Misi, Németh Pista, Bodor 
Leon fülöpjakabi polgárőrök. 
Utolsó előtti megálló az épülendő bölcsőde előtt volt, 
ahol már várt bennünket ifj. Rigó Imi a testület 
képviseletében, illetve Dr. Mák Kornél, a megyei 
Közgyűlés alelnöke. Az alapkőletételt az óvodások 
vidám műsora, illetve ünnepi köszöntők előzték meg. 
13 óra körül érkeztünk meg a Szabadidőparkba, ahol 
már vártak bennünket az Idősek napi rendezvényre 
érkezők. Az ebéd kezdete előtt jegyzőasszonnyal 

köszöntöttük a menetben részt vevő fogatokat, 

lovasokat, és egy-egy üveg bort, emléklapot adtunk át 
a részükre. A szereplők bemutatásában Kovács Imi 
volt segítségünkre. 
Az időjárás is kedvezett, ragyogó napsütés kísérte a 
résztvevőket útjuk során. Az önkéntes munkához 
nagyon sokan hozzátették a részüket, örök hála és 
köszönet érte! Legfőbb köszönet viszont a rendezőt, 
Kovács Mártit illeti! 
A szombati program keretében tartottuk meg az Idősek 
Napját, ahova meghívtuk a falu korosabb lakosait. 
Néhányan már a szüreti felvonuláson is részt vettek. A 
vendégeket a Szabadidőparkban felállított sátornál a 
helyi nyugdíjasklub vezetője, Farkasné Icu fogadta. A 
szüreti menetet már majdnem telt ház várta. A 
fogatosok bemutatása után mindenki helyet foglalt, a 
köszöntöttem a jelenlévőket, majd Dr. Mák Kornél, a 
megyei Közgyűlés alelnöke mondta el ünnepi 
gondolatait. Az idősek és a segítők megvendégelése 
után a fülöpjakabi nyugdíjasklub kedveskedett ai 
összegyűlt vendégeknek nótával, valamint 
hagyományőrző tánccal. Azután neves előadók 
szórakoztatták a nagyérdeműt. Először Maksa Zoltán 
humorista lépett a színpadra, majd Szolnoki Tibor és 
Zsadon Andrea énekelt operett slágereket. A 
kultúrblokkot a jászszentlászlói Hangász 
citerazenekar tagjai zárták nívós műsorukkal. A 
mulatságot Csáki Pali, Csenki Csaba és Hegyi Bence 
nyitotta meg, majd fél nyolckor a Kredenc együttes 
adott fergeteges műsort. A buli hajnalig tartott. 

EMBERI ERŐFORRÁS 
TÁMOGATÁS KEZE LÓ 

Köszönjük a segítséget a támogatóknak, a 
fellépőknek, Katona Attilának, ifj. Katona Attilának, 
Nagy Attilának és Flóring Lacinak a finom ebéd 
előkészítését és megfőzését. Köszönjük kollégáinknak 
a munkát a terítésért, díszítésért, tálalásért, 
mosogatásért, takarításért. Az egész napról fotósorozat 
készült, melyben Kristóf Beáta és Szikora Csaba 
működött közre. Vágás alatt van egy videó is, melynek 
készítője Lakó Róbert. 
A fogatosok vendéglátásához a birka, valamint az 
idősek és a segítők asztalára felrakott italok 
beszerzését jómagam és a családom támogatta. 
Köszönjük a támogatást a felvonulás során a 
vendéglátóinknak, nem kevés munka és költség volt az 
a remek, amely az utcákban várta az éhes tömeget. 
Köszönjük a részvételt a fogatosoknak is, hisz az oda
vissza úton kívül a falu utcáinak körbejárására 
szentelték idejüket, mindezt a fülöpjakabiak kedvéért. 
Mindenkinek köszönet, akit esetleg nem szólítottunk 
meg név szerint! Egy hatalmas élmény volt a nap! 

Bodor Sándor polgármester 


